
 

 

 

 

DEKAN-ÖĞRENCİ BULUŞMASI 2025 

Tarih 06.05.2025 Toplantı Yeri: Su Ürünleri Fakültesi Konferans Salonu Saat:09:30 

Gündem:  

(1). 2024-2025 Eğitim-Öğretim GÜZ ve BAHAR Döneminin değerlendirilmesi, 

(2). Su Ürünleri Mühendisliği (SÜM) Lisans Programı, Zorunlu Staj Dersi kapsamında staj 

yerlerinin belirlenmesinde uyulacak usul ve esaslar hakkında bilgilendirme,  

(3). SÜM Lisans müfredatı ile ilgili (varsa ders önerilerinin) görüş ve önerilerin alınması, 

(4). SÜM Lisans Derslerinin uygulama kısımlarının yapılışı hakkında görüş ve önerilerin 

alınması, 

(5). Burs ve ERASMUS programları hakkında görüş ve önerilerin alınması  

(6). Öğrencilerin istek ve taleplerinin alınması, 

(7). Dilek ve temenniler 

Katılanlar: 

Katılım imza listesi 

ektedir (Ek-1) 

 

İlgi: Dekanlığın 25.04.2025 tarih, E-72035424-399-969577 sayı ve “Öğrenci İşleri İle İlgili Diğer İşler” konulu yazısı 

(Ek-A) 

Açılış 

25.04.2025 tarihinde duyurusu yapılan (https://sufak.mu.edu.tr/tr/duyuru/dekan--ogrenci-bulusmasi--70517) MSKÜ Su 

Ürünleri Fakültesi Dekan-Öğrenci Buluşması 06.05.2025 Salı günü, Su Ürünleri Fakültesi Konferans Salonunda yüz yüze 

gerçekleştirilmiş ve toplantıya toplamda 25 (yirmi beş) öğrenci katılmıştır (EK-1).  

Görüşülen Konular ve Alınan Kararlar 

1 
Sayın Dekan Prof.Dr. Ertan ERCAN’ın açılış konuşması ile toplantı başlamıştır. İlk gündem maddesi olan 2024-

2025 Eğitim-Öğretim GÜZ ve BAHAR Dönemlerinin genel değerlendirmesi Sayın ERCAN tarafından yapılmıştır. 

Müfredatta bulunan derslerin planlandığı şekilde ilgili öğretim elemanları tarafından gerçekleştirildiği, ders 

uygulamalarının sağlıklı şekilde yürütülebilmesi açısından uygulamalarda kullanılan sarf malzemelerin dersler 

özelinde temininin gerçekleştirildiği ve gerçekleştirilmeye devam ettiği bildirilmiştir.  

2 Sayın ERCAN, Fakülte Yönetimi olarak Su Ürünleri Mühendisliği (SÜM) Lisans Programı, Zorunlu Staj Dersi 

kapsamında staj yerlerinin belirlenmesinde ve öğrencilerin yerleştirilmesinde alınmış olan prensip kararları 

öğrencilere aktarmıştır. Fakülte yönetimi olarak stajların daha verimli hale getirilebilmesi, öğrencilerin bilgi, 

birikim ve deneyimlerinin artırılabilmesi açısından özel sektör işletmelerinin tercih edilmesi gerektiği, Kamu 

Kuruluşlarından ise Tarım, Orman Bakanlığına Bağlı Su Ürünleri Araştırma Enstitülerinin tercih edilebileceği 

öğrencilere aktarılmıştır. Staj yeri konusunda sıkıntı yaşayan öğrencilerimizin dekanlığa bilgi vermesi durumunda 

ulaşım, konaklama gibi imkanlar sunan Özel Sektör Kuruluşlarında staj yapabilmeleri açısından her türlü yardımın 

sağlanacağı öğrencilerimize iletilmiştir.  

Staj yerleri konusunda öğrencilerimizin talepleri olmuştur. Öğrencilerimiz öncelikli olarak Tarım İl 

Müdürlüklerinde de staj yapabilmelerine izin verilmesini istemişlerdir. Bu taleplere yönelik Dekanımız, 

Öğrencilerimizin bilgi, beceri ve deneyim gelişimi açısından Özel Sektör Su Ürünleri Tesisleri ve Kamu Su 

Ürünleri Araştırma Enstitülerin hedeflenen amaca en uygun kuruluşlar olduğu tekraren vurgulanmış, konaklama 

ve ulaşım konusunda sıkıntı çeken öğrencilerimize Dekanlığa bilgi verilmesi durumunda yardım edileceği ifade 

edilmiştir.  

3 Diğer bir gündem maddesi olan SÜM Lisans Müfredatı ile ilgili (varsa ders önerilerinin) öğrencilerimizden görüş 

ve öneriler alınmıştır. Bazı öğrencilerimizin farklı dönemlerde 30AKTS üstünde ders aldıkları, bazı dönemlerde 

de 30 AKTS’nin altında ders aldıkları için dönemlerinin uzadığı bildirilmiştir. İlgili soruna yönelik Öğrenci 

işlerinden sorumlu Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Ali GÜNLÜ söz alarak bilgilendirme yapmıştır. GÜNLÜ, 

müfredatın Fakülte tarafından hazırlandıktan sonra Üniversite Senatosundan geçirilerek yürürlüğe konduğu ve 

mezuniyet için her dönem müfredatta yer alan zorunlu ve seçmeli derslerden en az 30 AKTS ders alınarak toplamda 

https://sufak.mu.edu.tr/tr/duyuru/dekan--ogrenci-bulusmasi--70517


240 AKTS ders yükünün tamamlatılmasının zorunlu olduğu bilgisi öğrencilere verilmiştir. Müfredat değişikliği 

yapılmadan dönemlik toplam AKTS yüküne bakılmaksızın tüm dönemlerde 240 AKTS ders yükünü tamamlayan 

öğrencilerin mezun olabilme durumlarının mevcut müfredatla mümkün olamayacağı öğrencilere iletilmiştir. 

Müfredat değişikliği ile ilgili öneri ve görüşler Dekanlığa iletilmesi durumunda ilerleyen dönemlerde gündeme 

alınabileceği aktarılmıştır.  

4 Diğer bir gündem maddesi olan SÜM Lisans Derslerinin uygulama kısımlarının yapılışı hakkında görüş ve 

önerilerin alınması hususunda Sayın ERCAN bilgilendirme yapmıştır. Bu hususta, yönetime geldikten sonra ders 

uygulamaları kapsamında ders yürütücüsü öğretim üyeleri tarafından öğrenci tecrübe ve deneyimlerini artırmaya 

yönelik teknik gezi talepleri için araç isteklerinin tamamının karşılandığı, ancak gezilere öğrenci katılımlarının az 

olmasının önemli bir problem olarak karşımıza çıktığı bildirilmiştir. Büyük uğraşlar verilerek organize edilen 

uygulama gezilerine tüm öğrencilerimizin katılımının sağlanması hususu öğrencilerimizin dikkatine sunulmuştur.  

 

Öğrencilerimizden de bu hususta özellikle Araştırma Gemimiz ile daha fazla uygulama seyrine çıkma talepleri 

olduğu bildirilmiştir. Yönetim olarak ders hocalarımızdan gelecek tüm taleplerin tarafımızdan karşılanacağı 

öğrencilerimize iletilmiştir.  

5 Burs ve ERASMUS programlarından öğrencilerimizin maksimum düzeyde yararlanması hususunda 

öğrencilerimize bilgilendirme yapılmıştır. Bu tür programlardan danışmanlar aracılığı ile Üniversite ve Fakülte web 

sitesinde mevcut bilgilendirmelerin yapıldığı öğrencilere iletilmiştir.  

 

Öğrencilerimizin bu tür duyuruların sosyal medya üzerinden de yapılmasının daha etkili olacağı tarafımıza 

bildirilmiş olup yönetim olarak bu konuda çalışacağımız hususunda öğrenci arkadaşlara bilgilendirme yapılmıştır.   

6  Öğrencilerin istek ve taleplerinin alınması hususunda,  

1. Öğrencilerimizin kantin ihtiyacının çözümü, 

2. Personel çay ocağından öğrencilerinden yararlanma isteği  

3. Mevcut öğrenci çalışma alanının ısıtma ve soğutma sisteminin yeterli olmadığı, 

4. Dekan-Öğrenci buluşmalarının eğitim öğretim dönemlerinin ilk üç haftası içinde yapılması, 

5. Teknik gezilerin artırılması, 

6. Konferans salonunun sınav dönemlerinde hafta içi ve hafta sonu mesai saati dışında da çalışma alanı olarak 

kullanılabilme isteği, 

7. Duyuruların sosyal medya üzerinden de yapılması hususu, 

8. Kamelya ve bank ihtiyacı konularında öğrencilerimizden talepler gelmiştir.  

7 İyi dilek ve temenniler ile 23 Mayıs 2025 tarihinde dönem sonu etkinliği yapılması kararı alınarak toplantı 

sonlandırılmıştır.  

 

 

 

 

Prof. Dr. Ali GÜNLÜ 

Öğrenci İşlerinden Sorumlu 

Dekan Yardımcısı 

06.05.2025 


